
Der fremsendes – som bilag – korrespondance mellem DSB og undertegnede. 

Årsagen til at jeg skriver til Transportudvalget er, at DSB ikke evner/ønsker at besvare min konkrete 

spørgsmål/ nemlig: 

1. Spærretiden mellem kl. 07.00 til 09.00 for pensionister, som jeg opfatter som stærkt 

diskriminerende også set i 

forhold til, at der er masser af plads – også om morgen – i togene og busserne 

2. Der har været en nedgang på 30% i salget af pensionistkort i 2022. 

Årsagen er dels prisstigninger for pensionistkort – nu også i Metroen – samt reglerne om 

spærretiden. 

Jeg har spurgt DSB om det manglende beløb i pengekassen blot bliver sendt videre til skatteyderne 

– intet svar. 

3. Forskellige og uensartede regler om medtagning af cykler i togene og busserne. Ingen begrundelse 

for dette. 

Jeg skal bede Transportudvalget om DSB/DOT’s fremgangsmåde er for enligt med den borger inddragelse 

som alle ønsker 

 samt hvad Transportudvalget vil gøre ved mine spørgsmål generelt. 
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